# Wireless bluetooth headset

# 000

### 产品概述:

J08系列无线蓝牙耳机,是一款新一代蓝牙5.1标准,支持双耳通话,采用 触控技术操控的无线便携式蓝牙耳机。

# JO8系列无线蓝牙耳机标配有充电仓,可以提供电力续航,方便用户长时间

### 真正无线连接(TWS)实现无线立体声,左右声道分离,HIFI音效。左右 耳均具有完整蓝牙功能,可单独使用,也可以成对使用。

蓝牙版本	BT 5.1	
支持协议	HSP/HFP/A2DP/AVRCP/SPP	
按 键	触摸控制	
频响范围	40Hz~20KHz	
通讯距离	8~15米 (实际测试数据)	
产品尺寸	61x54x31 mm	
产品重量	42.5 9	
续航时间	约12-13小时(视实际使用情况可能略有不同)	
充电盒充电时间	< 1.5/JB†	
灵敏度	106dB SPL±3dB	
包装清单	J08*2,充电仓*1,充电线*1,说明书	

01

# Wireless bluetooth headset

## 000

取出耳机后左右耳会自动组队,等待5秒左右自动组队成功,此时耳机进入等待 与手机配对的状态。

首次与手机配对,手机在打开蓝牙状态下, 取出耳机 等待配对,在手机蓝 牙里面搜索设备"IDS"并配对连接即可。配对成功后双耳灯闪烁。

通话支持双耳耳机。关机、播放和暂停可由任意—个已连接耳机的多功能按 键控制,另外一个耳机将同步控制。下次开机时直接长按多功能按键开机即可自

### 在目机正常连接代本下

轻触1下播放暂停/接听挂断,连触2下右耳加音量/左耳减音量,连触3下切换 歌曲。左耳下一曲/右耳上一曲,连触4下,音效切换。长按3秒唤醒语音助手,来 申状态长按2秒拒接来申。

呼叫语音助手需要手机已安装有可以默认打开的语音助手APP,如iphone的siri, Android手机的小度或华为助手等。

02

## Wireless bluetooth headset

## 000

### 关机和重次使用:

不使用耳机时可将耳机放向充电仓、双耳亮纤灯就是给耳机充电。再次 使用只需将耳机取出即可自动组队,并自动回连到最后一次使用的手机。

也可以手动长按耳机触控区4-5秒,即可关机。再次使用时需同时按下双耳 • 純控区3秒以上直至指示灯闪烁、双耳会自动组队、并自动回连到最后─次使用

### 耳机电量说明:

由于TWS采用主副耳方案设计,主耳耗电会快于副耳,所以实际使用时有 可能出现手机显示还有一点电量,但其中一个耳机已经出现低电报警,此时请 以耳机低电报警为准并及时充电。

由于兼容性问题,iphone手机暂时无法正确显示电池盒电量。 由于耳机锂电池的放电电压并不是均匀下降的,所以手机读取到的耳机电 量可能与实际电量略有差异、该差异不影响实际使用时间。

1.请勿暴力对待本产品,也不要用重物挤压,远离高温高温环境; 2.远离WIFI、路由器及其它高频发射设备,这样会影响本机的信号接收,

造成声音的卡斯及斯连; 3.请在有效环境(10米)中使用本产品,并且蓝牙设备与耳机之间不要有

实物阻挡(例如:墙壁等); 4.当按下充电仓充电开关后充电仓底部闪蓝灯或不亮灯,这是提示充电仓 没电子、请及时给秦电仓秦电、此时取出其机自动开机和放入其机自动关机的

功能无效,需要手动触摸开关机; 5.使用过程如果其中1个耳机没有声音、或不停掉线、或自动开机、或无法 开机,可能是该耳机没电了,此时需要放回充电仓充满电后才能继续使用,

6.当长期不使用耳机时,请将耳机放入充电仓,给充电仓充电至少50%的 由量、然后存储于阴凉而于燥的环境中、并每隔1-2个月给农电仓农一次电、以

# Wireless bluetooth headset

## 免耳机内电池长期处于无电状态对电池造成损坏;

7. 根据耳机存放时间的长短,再次使用经长期存放的耳机时,它可能会处于电池电量不足状态。若要再度使用不能正常开机和亮灯,你可能需要先为其

## 服务信息 用户电话 电子信箱 购买信息 □ 实体 □ 网络 销售店铺: 产品퀜른· 购买账号: 经销商盖音: 保修信息 □退货 □换货 □保修 故障描述:

需要维修或者退换货请联系购买店铺并认真填写以下内容 \* 否则会造成售后服务的拖延 \*



Wireless bluetooth headset



禁止使用快充、闪充、车充、快充充电宝、电脑等 给到充电仓进行充电,否则可能引起火灾。必须使用 3C认证5V/1AIF规充电头给充电仓充电

蓝牙: 5.1

## Wireless bluetooth headset

J08 series wireless Bluetooth headset is a new Bluetooth 5.1 standard, which supports binaural calls and uses touch technology to control wireless portable Bluetooth headphones.

J08 series wireless Bluetooth headset standard is equipped with charging warehouse, which can provide power continuation and facilitate users to use it for a long time

### Parameter configuration:

Real wireless connection (TWS) to achieve wireless stereo, left and right channel separation, HIFI sound effect. The left and right ears have complete Bluetooth function, can be used alone, can also be used in pairs.

Bluetooth version	BT5.1
Support protocol button	HSP / HFP / A2DP / AVRCP 1 SPP
button	touch control
Frequency Range	40Hz~20KHz
Communication distance	8 x 15 m (actual test data)
Product Size	61x54x31mm
product weight	42.5g
Battery life	About 12–13 hours (depending on actual use)
Charging time of charging box	< 1.5 hours
Sensitivity	106dB SPL±3dB
packing list	J08 / 2, charging warehouse * 1 charging line * 1, specificatio

01

## Wireless bluetooth headset

000

### Bluetooth pairing:

After taking out the headphones, the left and right ears will automatically form a team. Wait about 5 seconds for the automatic team to succeed. At this time, the headphones will enter the state of waiting for mobile phone pairing

000

When pairing with the mobile phone for the first time, the mobile phone takes out the headset in the Bluetooth state and waits for pairing. Search the device "J08" in the mobile phone J tooth and connect it. After pairing is successful, the binaural light flashes.

The call supports binaural headsets, Shut down, play and pause can be controlled by any multi-function button of a connected earphone, and the other earphone will be controlled synchronously. When you turn on the machine next time, press and hold the multi-function button to turn it on, and it will automatically reconnect.

When the headset is connected normally

Tan 1 to play pause / answer and hang up, touch 2 to increase volume in left ear / decrease volume in right ear, and touch 3 to switch song. Next song in left ear / last song in right ear, Touch 4 times in a row to switch sound effect. Long press for 3 seconds to wake up the voice assistant, long press for 2 seconds to reject the call.

Calling the voice assistant requires that the phone has installed a voice assistant APP that can be opened by default, such as siri on the iphone, Xiaodu or Huawei Assistant for Android phones.

02

### Wireless bluetooth headset

## 000

When you do not use the headset, you can put the headset back into the charging bin. If the red light on both ears is to charge the headset. When you use it again, just take out the headset to automatically form a team and automatically connect back to the last used mobile

You can also manually press the headphone touch area for 4-5 seconds, and you can turn it off. When using again, press the touch area of both ears for more than 3 seconds at the same time until the indicator light flashes, the ears will automatically team up and automatically connect back to the last phone used.

## Headphone power description:

Because TWS adopts the design of the main and auxiliary ears, the power consumption of the main ears will be faster than that of the auxiliary ears, so it is possible to use the mobile phone to show that there is also a point of power, but one of the headphones has appeared a low power alarm, at this time, please take the headphone low power alarm and charge in time.Due to compatibility problems, the iphone phone is temporarily unable to display the battery box correctly.Because the discharge voltage of the headset lithium battery is not uniformly decreased, the amount of headphone power read by the mobile phone may be slightly different from the actual amount of electricity, which does not affect the actual use

 Please do not treat this product violently, and do not squeeze with heavy objects, away from the high temperature and high humidity environment two. Stay away from WIFI, routers and other high-frequency transmitting equipment, which will affect the signal aption of the machine, resulting in sound jam and disconnect

3. Please use this product in an effective environment (10 meters), and there is no physical blocking between Bluetooth devices and headphones (e.g. walls, etc.)

4. When pressing the charging switch of the charging warehouse, the blue light or light is not

on at the bottom of the charging silo, which indicates that the charging warehouse is dead, please charge the charging warehouse in time. At this time, the function of taking out the headphones automatically turning on and nutting the headphones automatically shutting down is invalid, so it is necessary to touch the switch machine manually.

03

### Wireless bluetooth headset



000

5. If one of the headphones is silent, or does not stop the line, or automatically turns on, or cannot boot, it may be that the headped is dead, and you need to put it back in the chainging time, please put it he headphone in the chainging wenthouse, charge at least 50% of the electricity in the chainging wenthouse every! —I monits to prevent the battery from charge the chainging wenthouse every! —I monits to prevent the battery from charge the chainging warehouse every! —I monits to prevent the battery from charge the charge in the charge in the charge in warehouse every! —I monits to prevent the battery from the other of the charge in the charge in warehouse, then a to the charge in warehouse, charge at least 60% of the electricity in the charging varehouse, then store it in a cool and day environment, and charge the charging varehouse every! —I make the prevention of the charge in warehouse, then store it in a cool and day environment, and charge the charging varehouse every! —I make the prevention is the charging varehouse every! —I make the prevention is the charging varehouse every! —I make the prevention is the charging varehouse every! —I make the prevention is the charge of the charging varehouse every! —I make the prevention is the charge of t

 Depending on how long the headset is stored, it may be in a state of insufficient battery. power when using the headset that has been stored for a long time. To use it again that doesn't turn on and on properly, you may need to charge it for at least 30 minutes.

# Service Information

usemame	User phone
City of residence	
Purchase information	entity The internet
Sales shop:	
Product number:	
Purchase account:	(Online sales fill in)
Sealed by the locked trader:	
	(No stamp required for online sales)
Warranty information	Return Exchange Warranty
Fault description:	
	(Fill in when repairing)

If you need repair or return, please contact the shop where you bought it and fill in the following carefully.

Otherwise it will cause delays in after reales service



Wireless bluetooth headset



could void the user's authority to operate the equipment. Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two

correct the interference by one or more of the following measures: If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B

- -- Reorient or relocate the receiving antenna.
- -- Increase the separation between the equipment and receiver.
- -- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be u sed in portable exposure condition without restriction